

WARTA DELIMA

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ
بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN BATU 5
JALAN JENIANG, 08300 GURUN, KEDAH DARUL AMAN
TEL: 04-4680018 FAKS: 04-4680549
Email: smkbtlima.ppdkmy@gmail.com

*Untuk Edaran Dalam Sahaja

Bil. 1/2015

Pendaftaran Pelajar Tingkatan 1 Tahun 2015

Oleh Puteri Nur Aliah Megat Mawardi (1A1)



GURU-GURU SMK BATU 5 sedang menyelesaikan urusan pendaftaran pelajar tingkatan 1.

SMK Batu 5 – Sebanyak 204 orang pelajar tingkatan 1 telah mendaftar di SMK Batu 5 pada 1 Januari 2015 yang lalu.

Majlis pendaftaran dimulakan dengan ucapan selamat datang daripada Ketua Pelajar SMK Batu 5, Muhammad Ariff Haiqhal Md Pisol. Majlis diteruskan dengan ucapan alu-aluan yang disampaikan oleh Tuan Pengetua SMK Batu 5, Pn. Hajjah Rosidah Musa. Penolong Kanan Hal Ehwal Murid, Puan Zarini Ahmad telah menyampaikan taklimat tentang perjalanan majlis pendaftaran pelajar tingkatan 1.

Rata-rata pelajar baharu tersebut kelihatan gembira dan teruja untuk memulakan sesi persekolahan mereka pada 11 Januari 2015.

Program Orientasi Pelajar Asrama 2015

Oleh Khairunnisa Khairul Anwar (4 Sains) dan Nurul Syazana Iwani Mohd Sukri (4K1)

SMK Batu 5, 13 Januari 2015 – Majlis Penutup Program Orientasi bagi pelajar asrama yang baru mendaftar telah diadakan bertempat di Dewan Seri Delima.

Majlis ini merupakan acara penutup bagi program orientasi yang telah diadakan selama tiga hari yang bermula dari 10 hingga 12 Januari 2015.

Dalam ucapan yang disampaikan oleh Penolong Kanan Pentadbiran, Puan Rosdiah Shuid, beliau berharap agar pelajar asrama pada tahun 2015 akan menjadi pelajar cemerlang dalam bidang akademik dan kokurikulum.

Program Orientasi Pelajar Tingkatan 4

Oleh Khairunnisa Khairul Anwar (4 Sains) dan Nur Sakinah Ahmad (4 Sains)

SMK Batu 5 – Program Orientasi Pelajar Tingkatan 4 telah dijalankan dengan jayanya pada 14 dan 15 Januari di Dewan Seri Delima.

Antara aktiviti yang dijalankan semasa orientasi tersebut ialah taklimat dan ceramah tentang pakej-pakej mata pelajaran yang ditawarkan.

Menurut kaunselor pelajar, Puan Fuziyah Ismail, majlis ini diadakan untuk memberikan pendedahan tentang pakej-pakej mata pelajaran yang ditawarkan supaya pelajar tingkatan 4 dapat memilih pakej yang betul berdasarkan kelulusan dan minat masing-masing.

Majlis orientasi ini dapat dijalankan dengan lancar hasil kerjasama semua pihak yang terlibat.

INFO PPDa SMK BATU 5

